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1  Ξυλοκόπησαν γιατρούς στο Παίδων και στην Καβάλα
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 18 Ημερομηνία

έκδοσης:
20-02-2019

Επιφάνεια: 212.25 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

Ξυλοκόπησαν 
γιατρούβ στο 
Παίδωνκαι 

στηνΚαβάλα
ΣΤΟ ΠΑΙΔΩΝ «Αγία Σοφία» και το 
Νοσοκομείο Καβάλας έλαβαν χώρα 
τα δύο νέα κρούσματα ξυλοδαρμού 
γιατρών, που προστίθενται στη με
γάλη λίστα των επιθέσεων που δέ
χονται το ιατρικό και το νοσηλευτικό 
προσωπικό. Να σημειωθεί ότι, πα
ρά το γεγονός πως πληθαίνουν με 
ανησυχητικούς ρυθμούς τα κρού
σματα βίας κατά των εξουθενωμέ
νων εργαζομένων στα δημόσια νο
σοκομεία, η ηγεσία του υπουργείου 
Υγείας δεν λαμβάνει κανένα μέτρο 
προστασίας.

Μάλιστα, όπως καταγγέλλει η Πα
νελλήνια Ομοσπονδία Εργαζομένων 
στα Δημόσια Νοσοκομεία (ΠΟΕΔΗΝ), 
η ανάρμοστη συμπεριφορά του ανα
πληρωτή υπουργού Υγείας Παύλου 
Πολάκη δίνει το κακό παράδειγμα σε 
κάθε «παραβατικό στοιχείο που εισέρ
χεται στα νοσοκομεία» και επισημαί

νει: «Επιτέ
λους, πότε 
θα αφήσουν 
τις “τζάμπα 
μαγκιές” 
εκεί στο 
υπουργείο 
και θα ασχο
ληθούν με 
τα μείζονα 
προβλήμα
τα που αντι
μετωπίζουν 
τα νοσοκο
μεία;»

Συγκε
κριμένα, το 
νέο κρού
σμα ξυλο
δαρμού σε 

γιατρό του Νοσοκομείου Παίδων 
«Αγία Σοφία» έγινε τη Δευτέρα 11 
Φεβρουάριου, από τον Ρομά πατέρα 
ενός παιδιού που προσήλθε στο Τμή
μα Επειγόντων Περιστατικών (ΤΕΠ) 
και εκνευρίστηκε από την αναμονή. 
Μάλιστα, το σωματείο εργαζομένων 
του Νοσοκομείου Παίδων «Αγία Σο
φία» πραγματοποιεί συγκέντρωση δι
αμαρτυρίας την Πέμπτη 21 Φεβρουά
ριου, σης 8.30 π.μ., στην είσοδο του 
νοσοκομείου.

Η δεύτερη επίθεση -και μάλι
στα με γροθιές- έγινε σε γιατρό του 
Νοσοκομείου Καβάλας από τον γιο 
ενός ασθενούς που απεβίωσε. Για 
την επίθεση αυτή, ο δρ Αθανάσι
ος Εξαδάκτυλος, υποψήφιος πρόε
δρος στον Πανελλήντο Ιατρικό Σύλ
λογο, σε ανακοίνωσή του επισημαί
νει: «Ατυχώς, η παρουσία ”νταή για
τρού” στην ηγεσία του υπουργείου 
Υγείας, αντί να συμβάλει στην απο
τροπή των βίαιων επεισοδίων ενα
ντίον γιατρών και την ενίσχυση της 
ασφάλειας στα νοσοκομεία, δίνει κά
κιστο παράδειγμα».

ΠΟΕΔΗΝ:
Η συμπεριφορά 

του Πολάκη 
δίνει το κακό 
παράδειγμα

Pint Μεϋό
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1  ΠΟΕΔΗΝ: Νέα κρούσματα ξυλοδαρμού εργαζομένων
Νοσοκομεία

Πηγή: ΛΟΓΟΣ Σελ.: 4 Ημερομηνία
έκδοσης:

20-02-2019

Επιφάνεια: 203.0 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 60

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΣΗ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΣΤΟ ΑΓΙΑ ΣΟΨΙΑ’

ΠΟΕΔΗΝ: Νέα κρούσματα ξυλοδαρμού
εργαζομένων

Δύο κρούσματα ξυλοδαρμού εργαζομένων 
σε νοσοκομεία το τελευταίο διάστημα καταγ
γέλλει η Πανελλήνια Ομοσπονδία Εργαζομέ
νων στα Δημόσια Νοσοκομεία (ΠΟΕΔΗΝ).Το 
πρώτο την περασμένη Δευτέρα 11 Φεβρουά
ριου, στο Νοσοκομείο Παίδων "Αγία Σοφία", 
από πατέρα ασθενούς παιδιού που προσηλθε 
στο ΤΕΠ (Τμήμα Επειγόντων Περιστατικών) 
για εξέταση και το δεύτερο σε βάρος γιατρού 
από τον γιο ασθενή που απεβίωσε στο Νοσο
κομείο Καβάλας.

Τα δύο περιστατικά, σύμφωνα με την ΠΟΕ
ΔΗΝ, "έρχονται να καταδείξουν άπ οι εργαζό
μενοι στα νοσοκομεία είναι απροστάτευτοι 
σπς ενέργειες ατόμων με παραβσπκή συμπε
ριφορά που τα επισκέπτονται" και προσθέτει 
πως "κάθε κακοποιό στοιχείο θεωρεί ότι η κα
θυστέρηση οφείλεται σε κωλυσιεργία από τη 
μεριά των εναπομεινάντων εργασιακά εξουθε
νωμένων εργαζόμενων. Δεν προλαβαίνουν 
γιατροί, νοσηλευτές και λοιπό προσωπικό να 
εξυπηρετήσουν το πλήθος των περιστατικών 
με συμπτώματα γρίπης και άλλων ασθενειών 
και έχουν και το μόνιμο φόβο μην φάνε ξύλο, 
επειδή δεν λαμβάνονται τα στοιχειώδη μέτρα 
ασφάλειας στα Νοσοκομεία, λόγω έλλειψης 
κονδυλίων (ελλιπής φύλαξη, ανύπαρκτα μέσα 
προστασίας)".

Συγκέντρωση εργαζομένων στο "Αγία Σο-

σε Νοσοκομεία

φία"
Σε συγκέντρωση διαμαρτυρίας στην είσο

δο του Νοσοκομείου, Παίδων "Αγία Σοφία", κα- 
λεί ττιν Πέμπτη 21 Φεβρουάριου, σπς 8.30 π.μ. 
ο Σύλλογος Εργαζομένων το προσωπικό, για 
το νέο κρούσμα ξυλοδαρμού συναδέλφου 
τους και "τα καθημερινά κρούσματα βίας από 
τα εγκαταλελειμμενα παιδιά".

Στο νοσοκομείο Παίδων "Αγία Σοφία", ανα
φέρει η Ομοσπονδία '“το προσωπικό δεν κινδυ
νεύει μόνο από τους συνοδούς των παιδιών 
που νοσηλεύονται ή προσέρχονται στα ΤΕΠ 
και επιδεικνύουν παραβατικη συμπεριφορά, 
κινδυνεύουν και από τα παιδιά που φιλοξενού
νται στο Νοσοκομείο επί χρόνια με εισαγγελι- 
κή εντολή. Επανειλημμένους οι εργαζόμενοι 
έχουν φάει ξύλο. Παρά τις προσπάθειες του 
Σωματείου και της ΠΟΕΔΗΝ δεν δόθηκε κα
μία λύση".
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1  Κ. Μορφίδης: Ο Σύμβουλος Επικοινωνίας του
Κυριάκου Μητσοτάκη και η πραγματικότητα δεν τα
πηγαίνου ...

Πηγή: ΝΕΑ ΕΓΝΑΤΙΑ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

20-02-2019

Επιφάνεια: 395.52 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

Κ. Μορφίδης: Ο Σύμβουλος Επικοινωνίας του Κυριάκου Μητσοτάκη 
και η πραγματικότητα δεν τα πηγαίνουν καθόλου καλά
Η πολιτική βεντέτα Μακάριου Ααζαρίδη - Κώστα Μορφίδη συνεχίζεται, αυτή τη φορά με φόντο το νοσοκομείο

Μ
ετά την ανα- 
κ ο ί ν ω σ η 
Τύπου του 
Μακάριου 
Λαζαρίδη για την κατά
σταση στο νοσοκομείο 

Καβάλας, το οποίο επι- 
σκέφτηκε χθες και ενη
μερώθηκε εκτενώς για 
τα προβλήματά του από 
τη διοίκηση και το σωμα
τείο των εργαζομένων, 
ο βουλευτής Καβάλας 
του ΣΥΡΙΖΑ του απαντά 
με ανάρτησή του στο 
facebook.
«Στο τελευταίο δελτίο 
τύπου-μνημείο θράσους 
του εκλεκτού του Κυριά
κου Μητσοτάκη για το 
νομό Καβάλας, Μακά
ριου Λαζαρίδη γίνεται 
εκ νέου αντιληπτό ότι ο

σύμβουλος επικοινωνίας 
του προέδρου της αξιω
ματικής αντιπολίτευσης 
και η πραγματικότητα 
δεν τα πηγαίνουν καθό
λου καλά. Δεν εξηγεί
ται διαφορετικά. Ο κ. 
Λαζαρίδης ανακάλυψε 
ότι η δημόσια υγεία έχει 
ελλείψεις προσωπικού 
και πολλά προβλήματα! 
Και το κατάλαβε αυτό 
με μία επίσκεψη στο νο
σοκομείο Καβάλας! Βέ
βαια, ξέχασε να θυμίσει 
ότι επί ημερών ΝΔ ση
μειώθηκε ο μεγαλύτερος 
αριθμός κενών θέσεων 
στα νοσοκομεία μας, 
η απομάκρυνση σε μία 
νύχτα 2.500 γιατρών, 
οι συγχωνεύσεις και η 
υποβάθμιση της δημό

σιας υγείας. Ψιλά γράμ
ματα. Θυμήθηκε, που 
λέτε, ο κ. Λαζαρίδης τις 
ελλείψεις εξοπλισμού. 
Ξέχασε να πει για την 
περικοπή περίπου του 
50% των δαπανών για 
το Νοσοκομείο Καβάλας 
επί ημερών τους. Ήταν 
τότε που ο κ. Λαζαρίδης 
ερχόταν στην πόλη μας 
μόνο για τα καλοκαιρινά

του μπάνια. Ξέχασε και 
άλλα ο μοναδικός υπο
ψήφιος βουλευτής που 
ανακοινώθηκε στο νομό 
μας. Ξέχασε να θυμίσει 
την πρόταση της ΝΔ για 
επαναφορά του μέτρου 
ι πρόσληψη για κάθε 5 
αποχωρήσεις από το δη
μόσιο. Αλήθεια, πώς θα 
καλύψει τα κενά που θα 
προκληθούν; Με κάποιο

μαγικό τρόπο που μόνο 
η ΝΔ γνωρίζει. Αλλά θα 
μας τον δείξει όταν θα γί
νει κυβέρνηση. Θα αργή
σει βέβαια αυτή η μέρα, 
αλλά δεν βαριέσαι. Ξέ
χασε να πει για το τε
ράστιο ποσό που πήρε η 
προηγούμενη κυβέρνηση 
για το νοσοκομείο Καβά
λας ύψους (κρατηθείτε) 
3θο.οοο ευρώ! Σήμερα, 
αυτή η κακή διοίκηση 
πήρε μόλις 4 εκ. (συν 3,7 
λίαν συντόμως). Επίσης, 
δεν θυμόταν ότι επί ημε
ρών τους το αποθεματικό 
του νοσοκομείου Καβά
λας έφτανε στο δυσθε
ώρητο ποσό του ι,3 εκ. 
ευρώ, ενώ στο τέλος του 
2017 μόλις στα 12,47 εκ. 
Για να το λήγουμε εδώ.

Ο κ. Λαζαρίδης, αγκαζέ 
με τον μακρύ βραχίονα 
της ΠΟΕΔΗΝ στο νοσο
κομείο Καβάλας, θυμή
θηκε τη δημόσια υγεία 
προεκλογικά. Του προ
τείνω να βρει άλλο πεδίο 
να ασχοληθεί, γιατί στον 
τομέα της Υγείας το κόμ
μα του, όταν κυβέρνησε, 
άφησε στάχτες και απο
καΐδια. Πάνω στα ερεί
πια προσπαθούμε να χτί
σουμε ένα αξιοπρεπές, 
λειτουργικό, σύγχρονο, 
ανοιχτό σε όλους δημόσιο 
σύστημα υγείας. Η ΝΔ, 
ευτυχώς, θα αργήσει να 
ξαναγίνει κυβέρνηση και 
μέχρι τότε θα έχουμε πε- 
τύχει τον στόχο μας».
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1  ΙΑΤΡΙΚΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΙ Ζητούν ενίσχυση μέτρων κατά
της βίας

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

20-02-2019

Επιφάνεια: 75.54 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΙΑΤΡΙΚΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΙ

Ζητούν ενίσχυση 
μέτρων κατά της βίας
Ενίσχυση ίων μέτρων προστασίας ίου 
προσωπικού εντός των δημόσιων νο
σοκομείων ζητούν ιατρικοί σύλλογοι 
και εκπρόσωποι ίων εργαζομένων στο 
δημόσια νοσοκομεία, με αφορμή το 
περιστατικά ξυλοδαρμού ιατρικού 
προσωπικού στο ΕΣΥ. Τη Δευτέρα 11 
Φεβρουάριου στο Νοσοκομείο Παίδων 
«Αγία Σοφία», εργαζόμενος στο νοσο
κομείο δέχθηκε σωματική επίθεση 
από Ρομά πατέρα ασθενούς που 
απευθύνθηκε στο Τμήμα Επειγόντων 
Περιστατικών για να εξεταστεί, ενώ 
την ίδια εβδομάδα συγγενής ασθε

νούς που απεβίωσε στο νοσοκομείο 
Καβάλας επιτέθηκε σε γιατρό. «Η πα
ρουσία “νταή γιατρού” στην ηγεσία 
του υπουργείου Υγείας, αντί να συμ
βάλλει στην αποτροπή των επεισοδίων 
εναντίον ιατρών και στην ενίσχυση της 
ασφάλειας στα νοσοκομεία, δίνει κά
κιστο παράδειγμα, το οποίο αποτελεί 
ανασταλτικό παράγοντα στην εμπέδω
ση του ορθού κλίματος στον χώρο της 
Υγείας», δήλωσε ο πρόεδρος του Ια
τρικού Συλλόγου Θεσσαλονίκης Αθα
νάσιος Εξαδάκτυλος.
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1  Φάρμακα σκέτο… φαρμάκι
Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
20-02-2019

Επιφάνεια: 846.57 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η ΦΑΡΜΑΚΕΥΤΙΚΗ ΔΑΠΑΝΗ
ΓΙΑ ΤΟ 2018

1,945
δισ. ευρώ 
ήταν η δημόσια 
φαρμακευτική δαπάνη 
το 2018

1,26
δισ. ευρώ 
πλήρωσαν οι ασθενείς 
από την τσέπη τους 
για φάρμακα

990
εκατ. ευρώ 
ήταν η συμμετοχή των 
φαρμακευτικών εταιρειών 
στη φαρμακευτική δαπάνη

εκατ. €
κατέβαλαν οι ασθενείς για φάρμακα 
που είναι στην «αρνητική λίστα» και 
δεν αποζημιώνονται από τον ΕΟΠΥΥ

255 εκατ. € Π εκατ. €
δόθηκαν για φάρμακα που αγοράστηκαν πλήρωσαν οι Ελληνες
χωρίς συνταγή γιατρού για Μη Συνταγογραφούμενα Φάρμακα

v///////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////m^

Φάρμακα σκέτο... φαρμάκι
Σχεδόν 1,3 δισ. ευρώ πλήρωσαν οι Ελληνες από την τσέπη τους το 2018 για αγορά σκευασμάτων

Tns
ΔΗΜΗΤΡΑΣ ΕΥΘΥΜΙΑΔΟΥ
defthimiadou@ethnos.gr

Ο
ικονομική αιμορραγία προκαλεί 
στους ασθενείς η αγοράτων απα
ραίτητων φαρμάκων, καθώς απο- 
δεικνύεται ότι σε καιρό κρίσης οι πολίτες 

καταβάλλουν σχεδόν όσα και το κράτος 
για να αγοράσουν σκευάσματα.
Τα ποσά που προκύπτουν από τις επίση
μες καταγραφές δείχνουν το μέγεθος 
της συμμετοχής των ασθενών, 
μία συμμετοχή που προκύπτει γ.
όχι μόνο από τα θεσμοθετη
μένα ποσοστό ανάλογα με την 
ασθένεια (0%, 10% και 25%), αλλά και 
από κρυφές χρεώσεις που μπορεί ακόμη 
και να διπλασιάσουν τα χρήματα που 
πρέπει οι ασφαλισμένοι να πληρώνουν 
από την τσέπη τους. Ο μυστικές αυτές 
χρεώσεις μπορούν μάλιστα να εκτοξεύ
σουν το ποσοστό συμμετοχής από το 25% 
που είναι το ανώτερο, ακόμη και σε 40 
με 45%.
Σύμφωνα με στοιχεία που κατέγραψε η 
ΗΔΙΚΑ, η εταιρεία του Δημοσίου που 
χειρίζεται την ηλεκτρονική συνταγογρά- 
φηση, αλλά και η IQVIA, γιατο 2018, οι 
Ελληνες ασθενείς πλήρωσαν από την 
τσέπη τους 1,26 δισ. ευρώ για:
■ τις επίσημες συμμετοχές στα φάρμακα

■ τα σκευάσματα που δεν αποζημιώνο
νται από την κοινωνική ασφάλιση
■ γενικότερες κρυφές συμμετοχές
■ φάρμακα που δεν αγοράζονται με συ
νταγή γιατρού.
Ποσό που θεωρείται δυσθεώρητο για τα 
ελληνικά μνημονιακά δεδομένα, περι
ορισμένο ωστόσο για την υπόλοιπη Ευ
ρώπη, όπου οι συμμετοχές των ασθενών 
κινούνται σε υψηλότερα επίπεδα. 
Χαρακτηριστικό είναι ότι σε σχέση με τα 
όσα καταβάλλει το κράτος (1,945 δισ.

ευρώ) για φάρμακα, οι ασφα- 
., λισμένοι πλήρωσαν από την
Α τσέπη τους το 40%.

Χωρίς να υπολογίσει κανείς 
ότι στη συνολική φαρμακευτική δαπάνη 
και οι φαρμακευτικές εταιρείες συμβάλ
λουν καθοριστικά, αφού κατέβαλαν (το 
2018) 990 εκατ. ευρώ ως υποχρεωτικές 
εκπτώσεις και επιστροφές με την υπέρ
βαση της προϋπολογισθείσας δαπάνης. 
Ειδικότερα το 2018 η επίσημη συμμετο
χή των ασθενών άγγιξε τα 625 εκατ. ευ
ρώ, εκ των οποίων τα 364 εκατ. ευρώ 
ήταν από τις επίσημες συμμετοχές (0%, 
10% και 25%) και τα υπόλοιπα 261 εκατ. 
ευρώ προέρχονται από έμμεσες επιβα
ρύνσεις, καθώς ο ΕΟΠΥΥ για κάθε κατη
γορία φαρμάκων αποζημιώνει ένα συ
γκεκριμένο ποσό (με βάση το φθηνότε
ρο φάρμακο της κατηγορίας).

Εάν η συνταγή του ασθενούς περιγράφει 
ένα πιο ακριβό φάρμακο ή η κατεύθυν
ση που έχει δώσει ο γιατρός είναι να 
αγορασθεί πρωτότυπο φάρμακο και όχι 
γενόσημο, τη διαφοράτην καταβάλλουν 
οι ασφαλισμένοι. Αποτέλεσμα όμως είναι 
συχνά η συμμετοχή με αυτόν τον τρόπο 
να εκτοξεύεται από το 25% ακόμη και 
πάνω από το 45%.
Ομως δεν είναι μόνο αυτά. Υπολογίζεται 
ότι περίπου 255 εκατ. ευρώ καταβάλλουν 
οι ασθενείς στη χώρα μας για φάρμακα 
που είναι φθηνά για τα οποία δεν δια
θέτουν συνταγή γιατρού, καθώς συμφέ
ρει μάλλον περισσότερο να τα πληρώσουν 
άμεσα στο φαρμακείο παρά να επισκε- 
φθούν γιατρό και να καταβάλουν άλλα 
10 ευρώ για την επίσκεψη.
Επίσης τα λεγάμενα Μη Συνταγογραφού- 
μενα Φάρμακα (ΜΗΣΥΦΑ) κοστίζουν στις 
τσέπες των Ελλήνων κοντά στα 265 εκατ. 
ευρώ.

Η «αρνητική λίστα»
Από την άλλη υπάρχουν και εκείνα τα 
φάρμακα τα οποία ανήκουν στη λεγά
μενη «αρνητική λίστα». Πρόκειται για 
σκευάσματα ία οποία χρειάζονται συντα
γή γιατρού, αλλά δεν αποζημιώνονται 
από τον ΕΟΠΥΥ. Γι’ αυτά τα φάρμακα οι 
Ελληνες πλήρωσαν το 2018 κοντά στα 
115 εκατ. ευρώ.

Πάντως την περίοδο αυτή φαίνεται ότι η 
συμμετοχή των ασθενών για την αγορά 
των απαραίτητων φαρμάκων βρίσκεται 
στα πιο υψηλά σημεία σε σχέση με τα 
προηγούμενα χρόνια, παρότι το τελευ
ταίο διάστημα υπάρχουν κάποιες ελα
φρύνσεις ειδικά για τους χρονίως πά- 
σχοντες.
Οπως παραδέχτηκε και ο ίδιος ο υπουρ
γός Υγείας Ανδρέας Ξανθός σε κατ’ ιδίαν 
συνομιλίες πρόσφατα στο περιθώριο 
εκδήλωσης της Πανελλήνιας Ενωσης 
Φαρμακοβιομηχανίας (ΠΕΦ), η συμμετο
χή των ασθενών για την αγορά φαρμά
κων φθάνει πλέον το 28%.
Να σημειωθεί ότι ίο 2012 το ποσοστό 
συμμετοχής για την αγορά φαρμάκων 
κυμαινόταν κατά μέσο όρο στο 12%. 
Γεγονός βέβαια καθόλου τυχαίο, αφού 
η κρίση έκανε τη δημόσια δαπάνη να 
μειωθεί περαιτέρω και τους πάσχοντες 
να βάλουν πιο βαθιάτο χέρι στην τσέπη. 
Αυτό το μείγμα ins φαρμακευτικής πο
λιτικής που εφαρμόζεται πάντως δεν 
δείχνει να ικανοποιεί κανέναν, αφού και 
οι ασθενείς εκφράζουν διαμαρτυρίες 
μέσω των συλλόγων τους για τα αυξη
μένα ποσά που πρέπει να καταβάλλουν 
για τα φάρμακα, αλλά και οι φαρμακευ
τικές εταιρείες, οι οποίες πρέπει να δί
νουν αντίστοιχα εκατομμύρια ευρώ για 
υποχρεωτικές εκπτώσεις ·



6;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΚΑΒΑΛΑΣ: Συγγενής θανόντος
ασθενούς έδειρε γιατρό εφημερίας

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

20-02-2019

Επιφάνεια: 238.85 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

► ► ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΚΑΒΑΛΑΣ

Συγγενής θανόντος 
ασθενούς έδειρε 
γιατρό εφημερίας
ΘΥΜΑ χειροδικίας έπεσε γιατρός του 
νοσοκομείου Καβάλας! Ολα ξεκίνησαν 
το βράδυ της περασμένης Παρασκευής 
οπότε 75χρονος ασθενής, νοσηλευόμε
νος στην Ουρολογική Κλινική, κατέληξε. 
Λίγες ώρες μετά, ο εφημερεύων ιατρός 
ζήτησε από τους συγγενείς του θανόντος 
κάποια έγγραφα (αστυνομική ταυτότητα 
κ.τ.λ.) για να εκδώσει το απαραίτητο πι
στοποιητικό θανάτου. Το επόμενο πρωινό 
άντρας που ανήκει στο «περιβάλλον» του 
ασθενούς επιτέθηκε στον γιατρό, αρχικά 
φραστικά, και κατόπιν έφτασε μέχρι το 
σημείο της χειροδικίας! Λίγο μετά, σύμ
φωνα με το Kavalapost.gr, οι συγγενείς 
του θανόντος επισκέφτηκαν την Αστυ
νομική Διεύθυνση Καβάλας προκειμένου 
να ζητήσουν τη διενέργεια νεκροψίας - 
νεκροτομής στη σορό του ανθρώπου 
τους, προφανώς για να διαπιστωθούν 
τυχόν ιατρικές παραλείψεις. Αστυνομι
κοί μετέβησαν στο νοσοκομείο, όπου και 
ενημερώθηκαν και για το περιστατικό του 
ξυλοδαρμού του γιατρού, ο οποίος, παρά 
την «περιπέτειά» του, δεν θέλησε αρχικά 
να καταθέσει μήνυση κατά του δράστη.

Στον απόηχο του συμβάντος, συνε
δρίασε εκτάκτως το Διοικητικό Συμ
βούλιο των νοσοκομειακών γιατρών 
και σε συνεννόηση με τη διοίκηση 
του νοσοκομείου αποφασίστηκε να 
ληφθούν μέτρα, καθώς δεν είναι η 
πρώτη φορά που πολίτης «επιτίθεται» 
με τρόπο ανοίκειο σε ιατρικό ή νοση
λευτικό προσωπικό. Στο μεταξύ, στην 
«αυτονόητη απόλυτη καταδίκη» του 
νέου κρούσματος βίας προχώρησε με 
δήλωσή του ο πρώην πρόεδρος του 
Ιατρικού Συλλόγου Θεσσαλονίκης και 
υποψήφιος πρόεδρος του Πανελλήνιου 
Ιατρικού Συλλόγου, Αθανάσιος Εξαδά- 
κτυλος. «Οφείλουμε όλοι να αντιμετω
πίσουμε με ενεργές δράσεις ώστε να 
ανακόψουμε και να αηοτρέψουμε το 
νοσηρό φαινόμενο της επέκτασης της 
βίας εντός των νοσοκομείων. Ατυχώς, 
όμως, η παρουσία “νταή γιατρού" στην 
ηγεσία του υπουργείου Υγείας, αντί να 
συμβάλλει στην αποτροπή των βίαιων 
επεισοδίων εναντίον ιατρών και στην 
ενίσχυση της ασφάλειας στα νοσοκο
μεία, δίνει κάκιστο παράδειγμα το οποίο 
αποτελεί ανασταλτικό παράγοντα στην 
εμπέδωση του ορθού κλίματος στον 
χώρο της Υγείας», αναφέρει -μεταξύ 
άλλων- στην ανακοίνωσή του.

Την ίδια στιγμή, οι ρευματοπαθείς 
που εξυπηρετούνταν από το νοσοκομείο 
Καβάλας είναι αναγκασμένοι να μετα
κινούνται 300 και πλέον χιλιόμετρα για 
τις θεραπείες και εξετάσεις τους στη 
Θεσσαλονίκη, καθώς η ρευματολογική 
κλινική στο νοσοκομείο Καβάλας έκλεισε. 
Σύμφωνα με το σωματείο εργαζομένων 
το νοσηλευτικού ιδρύματος, ο ένας και 
μοναδικός ιατρός ρευματολόγος οδηγή
θηκε σε παραίτηση «διότι ήταν πια αδύ
νατο να ανταπεξέλθει στις αυξημένες 
ανάγκες της κλινικής».

ΑΓΓΕΛΟΣ ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ
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1  Νταής συγγενής ασθενούς έκανε τόπι στο ξύλο
γιατρό

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 4 Ημερομηνία
έκδοσης:

20-02-2019

Επιφάνεια: 147.47 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Νταής συγγενής 
ασθενούς 
έκανε τόπι στο 
{όλο γιατρό

Αγριες σκηνές εκτυλίχθη- 
καν στους διαδρόμους 
του Νοσοκομείου Καβά
λας, όταν ο συγγενής ενός 
75χρονου ασθενούς που 
απεβίωσε από καρκίνο επι
τέθηκε αρχικά φραστικά 
στον εφημερεύοντα για
τρό, αλλά στη συνέχεια άρ
χισε να τον γρονθοκοπεί με 
απίστευτη μανιά!

Το πρωτοφανές περι
στατικό συνέβη λίγη ώρα 
μετά τον χαμό του 75χρο- 
νου, τις πρώτες πρωινές 
ώρες του Σαββάτου,όταν, 
σύμφωνα με το kavalapost. 
gr, ένας εφημερεύων για
τρός πλησίασε τους συγ
γενείς του εκλιπόντος για 
να ζητήσει κάποια έγγρα
φα προκειμένου να εκδώ- 
σει το απαραίτητο πιστο
ποιητικό θανάτου. Τότε ο 
γιος του 75χρονου άρχισε

να βρίζει τον άτυχο γιατρό, 
ενώ έφτασε στο σημείο να 
χειροδικήσει σε βάρος του.

Αφού ξεθύμανε, ο ντα
ής συγγενής έτρεξε με τα 
υπόλοιπο μέλη της οικογέ- 
νειάς του στην Αστυνομι
κή Διεύθυνση Καβάλας και 
ζήτησαν να διενερνηθεί νε
κροτομή στη σορό του πο- 
τέρα του, για να διαπιστω
θούν τυχόν ιατρικές παρα
λείψεις. Οι αστυνομικοί πή
γαν στο νοσοκομείο, όπου 
ενημερώθηκαν από το ια
τρικό προσωπικό για τον 
ξυλοδαρμέ του γιατρού.

Παρά την περιπέτειά 
του, το θύμα της επίθεσης 
δεν θέλησε να υποβάλει 
μήνυση κατά του δράστη, 
όμως το Σωματείο Εργα
ζομένων του Νοσοκομείου 
Καβάλας εξέδωσε ανακοί
νωση με την οποία τονίζει 
ότι οι εργαζόμενοι δεν θα 
δεχθούν να γίνουν σάκοι 
του μποξ και ζητά να λη- 
φθούν μέτρα για την απο
τροπή παρόμοιων περιστα
τικών στο μέλλον.
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1  Έτος...ανάρρωσης το 2019 για το Ντυνάν
Πηγή: ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ Σελ.: 9 Ημερομηνία

έκδοσης:
20-02-2019

Επιφάνεια: 307.89 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 560

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Έτος... ανάρρωσης 
ίο 2019 
γιατοΝτυνάν
Αύξηση πληρότητας και ενισχυμένα έσοδα

Του Γιώργου Σακκά
gsakkas@naftemporiki.gr

' Τ7 ως έτος ανακοπής της «πα- 
ραγωγής» λειτουργικών ζη

μιών εκτιμά η διοίκηση του Ερ
ρίκος Ντυνάν ότι θα είναι το 
2019, «ποντάροντας» στην αύ
ξηση της πληρότητας της κλι
νικής και αντίστοιχα στα ενι- 
σχυμένα έσοδα κατά περίπου 
20%. Σύμφωνα με πληροφορίες 
από το περιβάλλον της διοίκη
σης, το θέμα της έκβασης του 
διαγωνισμού αφορά κυρίως τη 
μέτοχο Τράπεζα Πειραιώς και 
από κει και πέρα, δική της ευ
θύνη είναι η ανάπτυξη και η 
αύξηση της δραστηριότητας, η 
οποία επλήγη τα προηγούμε
να χρόνια λόγω των εξελίξεων.

Όπως αναφέρεται, μάλιστα, 
το Ντυνάν ξεκίνησε το 2018 με 
καλούς οιωνούς με την πληρό
τητα να κινείται ανοδικά σε πο
σοστό 22%-23%. Όμως η προ
κήρυξη της διαδικασίας πώ
λησης μαζί με την ταυτόχρονη 
πολιτική διάσταση που πήρε 
το θέμα και την εξεταστική επι
τροπή στη Βουλή, οδήγησαν σε 
κάμψη του ρυθμού αυτού με
τά το τέλος του πρώτου εξαμή
νου, με αποτέλεσμα ο ρυθμός 
ανάπτυξης το 2018 να μειωθεί 
στο 18%-19%. Έτσι η πληρότη
τα του νοσηλευτικού ιδρύμα
τος κινήθηκε περίπου στο 42%, 
γεγονός που μεταφράστηκε σε 
τζίρο περί των 52 εκατ. ευρώ 
και σε λειτουργικές ζημιές 2 
εκατ. ευρώ.

Για φέτος αναμένεται να επι

τευχθεί το αναμενόμενο break 
even, δηλαδή τα έσοδα να είναι 
ικανά να καλύψουν τα κόστη 
και έτσι να μην υπάρξουν νέες 
ζημιές. Δηλαδή, αναμένεται 
πληρότητα κοντά στο 48% και 
τζίρος περί τα 60 εκατ. ευρώ.

Το Ερρίκος Ντυνάν έχει δυ
ναμικότητα 462 κρεβατιώνμε 38 
κλίνες Μονάδας Εντατικής Θε
ραπείας και θεωρείται η μεγα
λύτερη ιδιωτική κλινική, την 
οποία διαχειρίζεται η θυγατρι
κή της Τράπεζας Πειραιώς Ημι- 
θέα. Οι κινήσεις που γίνονται 
σήμερα αφορούν την ενίσχυση 
του έμψυχου δυναμικού με νέ
ους γιατρούς, ενώ στο πλαίσιο 
ενός πενταετούς επενδυτικού 
προγράμματος θα επενδυθούν 
συνολικά 10 εκατ. ευρώ κυρίως 
στην ανανέωση ιατροτεχνολο- 
γικού και ξενοδοχειακού εξο
πλισμού.

Η διοίκηση εκτιμά πως ανα
μένεται να αντεπεξέλθει του αν
ταγωνισμού μέσω των επενδύ
σεων που κάνει, θεωρώντας πως 
έχουν περάσει ανεπιστρεπτί τα 
χρόνια της κρίσης και πως - ανε
ξάρτητα από την έκβαση της 
διαδικασίας πώλησης-το Ερρί
κος Ντυνάν θα μπορέσει να λει
τουργεί χωρίς... εξωτερική βοή
θεια.

Με εμβαδόν 54.000 τετρα
γωνικών μέτρων, είναι σήμερα 
μία από τις μεγαλύτερες κλινι
κές στη Νοτιοανατολική Ευρώ
πη. Απασχολεί 600 γιατρούς 
όλων των ειδικοτήτων και 400 
νοσηλευτές και νοσηλεύτριες.

[SID:12465416]
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1  Ο τοξικός κ. Πολάκης
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 13 Ημερομηνία

έκδοσης:
20-02-2019

Επιφάνεια: 201.13 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΑΤ' ΟΙΚΟΝΟΜΙΑΝ
Του Μπαμπη Παπαδημητριου

Ο τοξικός 
κ. Πολάκης

0
 Παύλος Πολάκης είναι μια 
τοξική προσωπικότητα της 
πολιτικής ζωής. Αν ήταν 

ακόμη στην ΚΝΕ, το κόμμα θα 
τον είχε διαγράψει. Εγκατέλειψε 
όμως αυτόν τον πολιτικά σοβαρό 
χώρο όταν το ΚΚΕ τοποθετήθηκε 
υπεύθυνα και στήριξε την κυβέρ
νηση Τζαννετάκη αποδεικνύοντας 
ότι η άκρα αριστερά ξέρει να σέ
βεται την κοινοβουλευτική τάξη. 
Μετακόμισε σε μια ακραία οργά
νωση, το Νέο Αριστερό Ρεύμα 
(ΝΑΡ) στο οποίο προσχώρησαν, 
μετά το 1989, ορισμένες αξιόλογες 
προσωπικότητες και ορισμένοι 
άλλοι επικινδύνως ιδεοληπτικοί. 
Σε αυτή τη δεύτερη κατηγορία 
τοποθετείται ο Πολάκης. Στην 
πατρίδα του, τόπος δύσκολος, 
λίγα τα πράγματα που μοιράζονται 
με τη Μεγάλη Κρήτη. Ακόμη και 
μεταξύ τους, η συμπεριφορά των 
ορεσίβιων της περιοχής είναι επι
θετική και ακοινώνητη.

Παρά ταϋτα, ως δήμαρχος Σφα- 
κίων, ο Πολάκης έκανε δουλειά. 
Η υπερπήδηση όμως στην κεν
τρική πολιτική σκηνή, η εν πλω 
φιλία του με τον καρδιακό Αλέξη, 
η καταιγιστική άνοδος του ΣΥ- 
ΡΙΖΑ του φούσκωσαν τα μυαλά. 
Ανθρωπος απλοϊκός, που όλα τα 
βάζει στο «άσπρο-μαύρο» έχασε 
τον μπούσουλα. Φόρεσε την προ
βιά του Ιακωβίνου, άρπαξε τη 
ρομφαία της κάθαρσης και κατέ
ληξε θύμα της τρυφηλότητας που 
επικρατεί στο άβατο του Μαξίμου. 
Η σκέψη ότι μπορεί, στο τέλος, 
να τον πουλήσουν και να μην εκ
δικηθεί με «φυλακή» όσους ενέ
πλεξε σε σκοτεινά σενάρια (Νο-

vartte, ΚΕΕΛΠΝΟ), τον τρέλανε.
Και ύστερα ήρθε το δάνειο. 

Προφανώς και δεν είναι κατανα
λωτικό. Ούτε ο ίδιος είπε κάτι τέ
τοιο- δυστυχώς έβαλε μπροστά 
τα παιδιά του, που έχουν ανάγκη 
να σπουδάσουν όπως συμβαίνει 
με ακόμη τετρακόσιες χιλιάδες 
νέους ανθρώπους. Τι είναι τότε; 
Μια διευκόλυνση. Μιας μικρής, 
ιδιόκτητης αλλά υπό κυβερνητική 
καθοδήγηση, τράπεζας προς ένα 
κεντρικό πολιτικό πρόσωπο. Κα
μία τράπεζα δεν θα έδινε αυτό 
το δάνειο. Ποτέ σε προεκλογική 
περίοδο, ποτέ σε αυτό το πρόσω
πο. Ο κανόνας για όλες τις συ- 
στημικές μεγάλες τράπεζες είναι 
να απορρίπτουν παρόμοια δάνεια. 
Αποτελεί σωστή πρακτική ο απο
κλεισμός των φυσικών προσώπων 
όταν αυτά είναι πολιτικοί και ιδι
αιτέρως όταν είναι υπουργοί. Για 
έναν πολύ απλό λόγο: ο δανει
ολήπτης είναι ισχυρότερος από 
τον δανειοδότη.

Ακούω ότι η συναλλαγή είναι 
νομότυπη. Η επίκληση ότι η πρά
ξη είναι «τυπικά» εντάξει ανα
γνωρίζει ότι η σύμβαση δανείου 
δεν είναι εντάξει «επί της ουσίας». 
Εξάλλου, το μέγεθος του δανει
σμού, το υπάρχον στεγαστικό και 
τώρα το καταναλωτικό, είναι πολύ 
μεγάλο. Ούτε είναι πιθανόν το 
δάνειο της Attica να αφορά στην 
απόκτηση ομάδας καταναλωτικών 
αγαθών, τα οποία άλλωστε πρέπει 
να προσδιορίζονται σηγκεκριμένα 
υπό μορφή καταλόγου, έστω εν
δεικτικού, στην αίτηση. Κάτι τρέ
χει, καθόλου υγιές, με το δάνειο 
Πολάκη.



10;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Νέα τριετής σύμβαση για τον επικουρικό παθολόγο
- ογκολόγο του Νοσοκομείου

Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ
ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

20-02-2019

Επιφάνεια: 199.57 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Νέα τριετής σύμβαση για τον επικουρικό 
παθολόγο - ογκολόγο του Νοσοκομείου
Εγκρίθηκε η πρόσληψη από την 5η Υγειονομική Περιφέρεια

Ε
πιστρέφει στο Νοσοκομείο Βόλου ο επικουρικός πα
θολόγος - ογκολόγος που αποχώρησε τέλος Ιανουάρι
ου από τη Μονάδα Χημειοθεραπείας μετά τη λήξη της 
σύμβασής του, με αποτέλεσμα να προκόψουν σοβαρές δυσ

λειτουργίες, καθώς τους καρκινοπαθείς κλήθηκε να εξυπη
ρετεί καθημερινά ο μοναδικός μόνιμος ογκολόγος του Νοσο
κομείου.

0 διοικητής της 5ης ΥΠΕ Θεσσαλίας και Στερεός Ελλάδας Νέ- 
στορας Αντωνίου, μετά τα αλλεπάλληλα δημοσιεύματα του ΤΑ
ΧΥΔΡΟΜΟΥ και τις ασφυκτικές πιέσεις του Συλλόγου των Καρ
κινοπαθών, που ζητά την ενίσχυση της Μονάδας με επιπλέον 
γιατρούς, χθες υπέγραψε την απόφαση για την πρόσληψη παθο
λόγου - ογκολόγου ως επικουρικού γιατρού για την κάλυψη επι
τακτικών αναγκών στο Νοσοκομείο Βόλου. Η νέα σύμβαση είναι 
διάρκειας 36 μηνών. Ο γιατρός θα προσληφθεί με καθεστώς 
πλήρους και αποκλειστικής απασχόλησης και θα του καταβάλ
λονται οι μηνιαίες αποδοχές πρωτοδιόριστου γιατρού ΕΣΥ με 
βαθμό επιμελητή β'.

Μετά την υπογραφή της απόφασης, ο επι κουρι κός ογκολόγος

Η νέα σύμβαση είναι διάρκειας 36 μηνών

αναμένεται να αναλάβει εκ νέου καθήκοντα στο Αχιλλοπούλειο 
Νοσοκομείο Βόλου τις επόμενες μέρες.

Σημειώνεται, πως παραμένει ακόμη σε εκκρεμότητα η ολο
κλήρωση των διαδικασιών που αφορούν στην πρόσληψη του 
δεύτερου μόνιμου ογκολόγου γιατρού, που εκτιμάται ότι θα έχει 
διευθετηθεί μέχρι τις αρχές Μαρτίου.
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1  Έρευνα για τη σημασία των γενικών γιατρών
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Σελ.: 8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
20-02-2019

Επιφάνεια: 441.95 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Όσο περισσότεροιa 
τόσο μεγαλύτερο τ<
Έρευνα για τη σημασία των γενικών γιατρών λ

Jf σο αυξάνεται η αναλο-
Μ Μ γία των γιατρών που πα-
■ I ρέχουν πρωτοβάθμια

W φροντίδα υγείας στον 
πληθυσμό, τόσο μεγα

λώνει και το προσδόκιμο ζωής των αν
θρώπων, σύμφωνα με μια νέα αμερικα
νική επιστημονική έρευνα, η οποία δεί
χνει πόσο σημαντικοί για την υγεία και 
την μακροζωία είναι οι γενικοί γιατροί, 
οι παθολόγοι και γενικά οι Οικογενει-

Επιμέλεια
ΓΙΩΡΓΟΣ

ΚΑΛΛΙΝΗΣ

ακοί γιατροί.
Για κάθε δέκα παραπάνω γιατρούς 

της πρωτοβάθμιας φροντίδας υγείας 
ανά 100.000 κατοίκους στις ΗΠΑ, αυ
ξάνεται κατά σχεδόν 52 μέρες το προσ
δόκιμο ζωής, σύμφωνα με στοιχεία για 
τη δεκαετία 2005-2015. Ειδικότερα, η 
εν λόγω αύξηση σχετίζεται με μια μεί
ωση κατά σχεδόν 1% στη θνησιμότητα 
από καρδιαγγειακά αίτια και καρκίνο, 
καθώς και κατά 1,4% από παθήσεις των 
πνευμόνων.

Αντίθετα, δεν διαπιστώθηκε ανάλογο 
όφελος από την αύξηση στην αναλογία 
άλλων εξειδικευμένων γιατρών, καθώς 
κάθε αύξηση δέκα γιατρών άλλων ειδι
κοτήτων ανά 100.000 άτομα σχετιζόταν 
με μια αύξηση μόνο κατά 19 μέρες στο 
προσδόκιμο ζωής του πληθυσμού.

Οι ερευνητές των πανεπιστημίων 
Στάνφορντ και Χάρβαρντ, που έκαναν
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1  Έρευνα για τη σημασία των γενικών γιατρών
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Σελ.: 8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
20-02-2019

>

γιατροί στο σύστημα υγείας, 
) προσδόκιμο ζωής
rut την υγεία και τη μακροζωία

τη σχετική δημοσίευση στο αμερικανι
κό ιατρικό περιοδικό «JAMA Internal 
Medicine«, τόνισαν ότι «οι γιατροί της 
πρωτοβάθμιας φροντίδας υγείας ενερ
γούν ως το πρωταρχικό σημείο επαφής 
για το μεγαλύτερο μέρος του πληθυ
σμού και συχνά ενεργούν προληπτικά 
και κάνουν πρώιμες διαγνώσεις, ακόμη 
και καρκίνου».

«Η μεγαλύτερη διαθεσιμότητα των 
γιατρών πρωτοβάθμιας φροντίδας υγεί
ας σχετίζεται με τη βελτιωμένη θνησι
μότητα του πληθυσμού, συνεπώς η μεί
ωση στον αριθμό τους μπορεί να έχει 
σημαντικές συνέπειες για την υγεία του 
πληθυσμού», σύμφωνα με τους ερευνη
τές.

Η πυκνότητα των γιατρών της πρω
τοβάθμιας φροντίδας υγείας στις ΗΠΑ 
μειώθηκε στους 41,4 γιατρούς ανά 
100.000 κατοίκους το 2015, από 46,6 
ανά 100.000 πριν δέκα χρόνια, ενώ η

Ένωση Αμερικανικών Ιατρικών Κολλε- 
γίων προβλέπει δραματική έλλειψή 
τους έως το 2030 (σήμερα υπάρχουν 
περίπου 205.000 τέτοιοι γιατροί). Ένας 
λόγος γι’ αυτό είναι ότι οι γιατροί αυτοί 
αμείβονται λιγότερο από ό,τι οι γιατροί 
άλλων ειδικοτήτων όπως οι καρδιολό
γοι, οι δερματολόγοι, οι ουρολόγοι, οι 
οφθαλμίατροι και οι ορθοπαιδικοί.

«Υπάρχουν λίγα κίνητρα για να 
ασχοληθούν με την πρωτοβάθμια 
φροντίδα υγείας οι απόφοιτοι των αμε
ρικανικών ιατρικών σχολών. Οι αμοι
βές τους θα είναι χαμηλότερες, η κού
ραση μεγαλύτερη και το πρεστίζ μι
κρότερο. Η πρόληψη αμείβεται λιγότε
ρο από ό,τι η θεραπεία και το πρώτο εί
ναι αυτό με το οποίο κυρίως ζει η πρω
τοβάθμια φροντίδα υγείας», δήλωσε ο 
επικεφαλής ερευνητής Σαντζέι Μπά
σου, επίκουρος καθηγητής ιατρικής 
του Στάνφορντ.
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1  Βαθιά το χέρι στην τσέπη για μη
συνταγογραφούμενα φάρμακα

Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

20-02-2019

Επιφάνεια: 335.51 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

• ΝΕΕΣ ΑΥΞΗΣΕΙΣ ΤΙΜΩΝ ΑΠΟ 5% ΕΩΣ ΚΑΙ 100%

Βαθιά το χέρι στην τσέπη για μη 
συνταγογραφούμενα φάρμακα
Όβο και πιο βαθιά το χέρι στην τσέπη για 
να προμηθευτούν τα φάρμακα,βάζουν 
οι ασθενείς και οι καταναβωτές, καθώς 
οι τιμές στα μη συνταγογραφούμενα 
φάρμακα αυξάνονται συνεχώς 
φέρνοντας σε δύσκοβη θέση τους 
ενδιαφερομένους.

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΦΩΤΗΣ ΣΠΑΝΟΣ

Ο
ι αυξήσεις κυμαίνονται από 5% και φτάνουν σε 
ορισμένες περιπτώσεις ακόμη και το 100%. Στην 
κατηγορία των μη συνταγογραφούμενων φαρ
μάκων εντάσσονται πολλά είδη σκευασμάτων, όπως τα 

αντιπυρετικά, τα παυσίπονα, οι αλοιφές, οι καραμέλες, 
τα σπρέι και άλλα.
Για παράδειγμα η τιμή σε πολύ γνωστό αντιπυρετικό 
από 0,75 λεπτά, αυξήθηκε πέρυσι στο ένα ευρώ, και 
πλέον πωλείται στα 1,20 ευρώ.
Το ζήτημα προβληματίζει και τους φαρμακοποιούς οι 
οποίοι από καιρό είχαν επισημάνει ότι η πώληση των

μη συνταγογραφούμενων φαρμάκων θα επέφερε αυ
ξήσεις στις τιμές, ενώ εισπράττουν την αγωνία και την 
ανησυχία των ασθενών και καταναλωτών.
0 πρόεδρος του Φαρμακευτικού Συλλόγου Μαγνησίας 
κ. Κώστας Ματσιόλης τόνισε πως «από το 2012 εμείς οι 
φαρμακοποιοί λέγαμε για αυτά που ήδη ζούμε, όπως 
για την επιχειρούμενη προσπάθεια απαξίωσης του 
φαρμακείου, την αύξηση της συμμετοχής των ασφα
λισμένων, την επιβολή πλαφόν στη συνταγογράφηση 
του φαρμάκου, Τώρα έχουμε και την εξέλιξη με τα μη 
συνταγογραφούμενα φάρμακα για τα οποία λέγαμε 
πως η απελευθέρωση του ανταγωνισμού θα φέρει αυ

ξήσεις, ενώ οι κυβερνήσεις υποστήριζαν ότι θα ερχό
ταν μείωση. Δυστυχώς δικαιωθήκαμε εμείς και τώρα 
βλέπουμε νέες αυξήσεις στα μη συνταγογραφούμενα 
φάρμακα.Έτσι σχεδόν ανά εβδομάδα λαμβάνουμε νέο 
κατάλογο των ενδεικτικά προτεινόμενων τιμών για τα 
μη συνταγογραφούμενα φάρμακα. Όλα τα ΜΗΣΥΦΑ, 
όπως τα σιρόπια, τα αντιπυρετικά, οι αλοιφές, για την 
περιποίηση των πληγών, τα σπρέι για τη μύτη, οι σταγό
νες για τα αυτιά οι καραμέλες για τον βήχα, είναι φάρ
μακα με κουπόνι και μέχρι το 2010 καλύπτονταν από 
τα Ταμεία, ενώ τώρα τα πληρώνουν οι καταναλωτές». 
Τα ΜΗΣΥΦΑ καλύπτουν ένα 20% του συνόλου των 
σκευασμάτων και δεν έχουν ενιαία τιμή.
Μάλιστα όπως πρόσθεσε ο κ. Ματσιόλης αυτό που 
βλέπουμε, είναι να διευρύνεται συνεχώς η λίστα με 
τα μη συνταγογραφούμενα φάρμακα.
0 ίδιος συμπλήρωσε πως «η προσφορά του φαρμα
κείου της γειτονιάς είναι μεγάλη. Για παράδειγμα οι 
φαρμακοποιοί αναλαμβάνουν και τον εμβολιασμό του 
πληθυσμού κατά της γρίπης, αν και δεν είναι στις αρ- 
μοδιότητές τους. Το κάνουν, όμως για να βοηθήσουν 
τον κόσμο. Επίσης τα φαρμακεία που λειτουργούν στα 
πολύ μακρινά μέρη του Νομού και της χώρας προ
σφέρουν 24 ώρες το 24ωρο συνεχείς υπηρεσίες στον 
κόσμο. Κάνουμε διανυκτέρευση δωρεάν και είμαστε 
συνεχώς κοντά στον πολίτη και τον ασθενή».
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